
REFERAT FRA MØTE I BJØDNA-TORES VENNER (BTV), 07.04.2022 

 

Til stede: Per Terje Haaland, Tone Marit Haaland, Leif Rune Frafjord, Dag Vaaland, Olav Balle, Kåre Haaland og 

Nina Hatleskog. 

 

Styremøtet ble denne gang holdt i fortsettelsen av Årsmøtet i Strømvik kolonihager. 

 
06/22 Godkjenning av referat fra styremøte 27.01.2022. 

 
Referatet ble godkjent. 
 
 

07/22 Prosjekt ny kvedn på Håland. 
 
Per Terje orienterte om saken, og påpekte at dette er et tungt prosjekt, men at vi jobber videre for å 
se om vi kan få realisert det. 
 
Vi har fått svar fra NVE, datert 07.04.2022: 
 
«Uttak av vatn til kvern i Norddalsånå i Frafjord er vurdert ikkje konsesjonspliktig».  
 
Vi trenger altså ikke søke konsesjon for å ta ut inntil 62 liter vann pr. sekund. Viktig vedlegg til 
byggesøknad til kommunen! 
 
Vi kommer mest sannsynlig ikke i gang med bygging før i 2023. Og det blir dyrt, grovt estimat er på  
kr. 150.000. Viktig og nødvendig å søke om kulturmidler. Det trengs to nye, like store, kvernsteiner, 
disse må vi forsøke å skaffe via Finn.no. 
 
 

08/22 Ny nettside – orientering og demonstrasjon 
 
Per Terje dro oss gjennom den nye nettsiden fra A til Å. Det er blitt veldig bra. Han gjentok sin 
oppfordring til alle styremedlemmene om å skrive en artikkel til nettsiden, eller legge ut bilder - som 
må være av en viss kvalitet. Mye god info i Digitalarkivet. 
 
Søkefunksjonen fungerer ikke skikkelig ennå – mange små bugs som må fikses. 
 
Historien om Bjødna-Tore må ligge sentralt på forsiden. Dette er allerede gjort – med knappen Hva er 
Bjødna-Tores Venner. 
 
Bli medlem: Egen knapp på forsiden, veldig greit innmeldingsskjema. Det må lages en mulighet til å 
registrere slektsgrein i skjemaet. Dette er allerede gjort. Det må også lages en mulighet til å «krysse 
av»/gi tillatelse til foreningen til å legge ut informasjon (medlemslister). 
 
 

09/22 Eventuelt 
 
Alle medlemmer i BTV er registrert med et unikt medlemsnummer, og det ble en liten diskusjon om 
dette. Hva brukes det til? Trenger vi det? Per Jostein tenke ut en løsning. 
 
 
 

Neste styremøte er torsdag 19. mai, kl. 1800, på Madla. 
 
 
 



Nina Hatleskog, 21.04.2022. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 


